國立中興大學 土木工程學系 誠徵〈大地工程組〉助理教授(含)以上 1 名

【刊登標題】國立中興大學土木工程學系誠徵〈大地工程組〉助理教授(含)以上 1 名 【刊登內文】

- ◆ 徵才單位:國立中興大學土木工程學系
- ◆ 誠徵助理教授(含)以上教師一名
- ◆ 應徵資格:
 - 1.具有大地工程相關專長之國內外博士學位
 - 2.申請者須有優異的研究/教學能力(以能教授工程地質學課程為佳)
 - 3.具有以英語授課之能力
- ◆ 擬聘職級:專任助理教授(含)以上
- ◆ 起聘日期:預計115年2月1日
- ◆ 檢具資料(需留系封存,恕不退還):
 - 1.個人履歷表(附近照)含介紹人名單及聯絡方式
 - 2.自傳及生涯(事業)規劃(包括可授課的科目)
 - 3.學士/碩士/博士之成績單及學位證書影本
 - 4.博士論文摘要及結論
 - 5.個人著作目錄(以 2019 年 2 月以後發表為主,並請註名 SCI 或 EI)
 - 6.代表著作(<u>2021 年 2 月 1 日後發表</u>, SCI 期刊論文)及參考著作(<u>2019 年 2 月 1 日後發</u>表)之抽印本
 - 7.推薦函至多 3 封
 - 8.其他有助瞭解申請者之資料
- ◆ 截止日期:114年7月7日下午5點前掛號寄達本系
- ◆ 資料寄送地址:402202 臺中市南區興大路 145 號

國立中興大學 土木工程學系 系主任 收

(請於信封外註明應徵土木系〈大地工程組〉教職)

◆ 聯絡電話:04-22840437 # 268 陳小姐

◆ E-mail: yijinchen@nchu.edu.tw

◆ FAX: 04-22862857

◆ 本系網址:www.ce.nchu.edu.tw

備註:1.獲聘教師依「國立中興大學新進教師彈性薪資獎勵辦法」可申請本薪以外彈性薪資獎勵。

2.獲聘教師若有住宿需求得申請本校宿舍。

Faculty Position in Geotechnical Engineering at NCHU, Taiwan

The Department of Civil Engineering at National Chung-Hsing University invites applications for a possible tenure-track faculty position in geotechnical engineering at the level of assistant professor (or above). The successful candidate is expected to teach undergraduate courses (especially Engineering Geology) and graduate courses, develop strong research programs, supervise graduate students, and be involved in service to the university and the profession.

The applicant must have an earned Ph.D. degree related to **geotechnical engineering**.

The following application package must be received by the Department by July 7, 2025 for consideration.

The application package should include:

- (1) a detailed curriculum vitae,
- (2) an autobiography with statement of career goal,
- (3) copies of the Bachelor, Master and Ph.D. diploma,
- (4) abstract of Ph.D. dissertation,
- (5) a list of publications (published after 2019/2/1),
- (6) one representative SCI paper (published after 2021/2/1) and copies of the major publications in the past
- 7 years (published after 2019/2/1)
- (7) recommendation letters (up to 3 letters),
- (8) supplemental information (e.g. project, research plan, special honor ...etc.).
- **Please refer to our website at www.ce.nchu.edu.tw.

The application should be mailed to:

Department Chair,

Department of Civil Engineering

National Chung Hsing University

145 Xingda Rd., South Dist., Taichung City 402202, Taiwan (R.O.C.)

More information about the department can be found at www.ce.nchu.edu.tw.

For additional information regarding this search, please contact the Department Chair, Prof. Chih-Peng Yu at cpyu@nchu.edu.tw.

